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Vriendelijk verzoek: wilt u deze mail met bijlage zo spoedig mogelijk verspreiden
aan uw college én raadsleden?
 
 
Geachte relatie,
 
Zoals u weet werken de gemeenten Apeldoorn en Epe samen met de provincie en Cleantech Regio
aan het verbeteren van het fietsnetwerk in onze regio. Dit geldt ook voor de fietsverbinding
Apeldoorn-Epe, met daartussen de dorpen Wenum-Wiesel, Vaassen en Emst. Eind 2021 heeft de
Cleantech Regio een advies gegeven en hebben de colleges van burgemeester en wethouders van
Apeldoorn en Epe besloten hoe zij verder willen met dit project. In deze brief met bijlage lichten we
graag een en ander toe over het proces en de toekomst van dit project.
 
Collegebesluit gemeente Epe
Het college van Epe heeft op 21 december vorig jaar besloten om de gemeenteraad voor te stellen
om de vlotte en veilige fietsroute aan te leggen tussen Apeldoorn en Epe. Er zijn diverse mogelijke
routes onderzocht. Het college kiest voor opwaarderen van het huidige fietspad over de oude
spoorbaan van Apeldoorn tot aan Epe. Dit gedeelte is ook bekend als de Baronnenroute. In Epe komt
het fietspad oostelijk van het oude spoortracé te liggen. Op die manier worden de tuinen van
aanwonenden gespaard. De gemeenteraad van Epe beslist in februari 2022 of zij instemmen met het
voorkeurstracé zoals door het college voorgesteld.
 
Collegebesluit gemeente Apeldoorn
Het Apeldoorns college heeft eind 2021 geen besluit genomen. Het Apeldoorns college koos ervoor
om de uiteindelijke keuze van de drie voorgelegde opties aan de gemeenteraad van Apeldoorn te
laten. Het college heeft de raad gevraagd om een besluit te nemen over de drie opties. Het is
daarmee aan de Apeldoornse gemeenteraad om aan te geven of zij de Baronnenroute wel of niet
willen inrichten als vlotte en veilige fietsroute. Wel ziet het college in Apeldoorn ook dat de
Baronnenroute beter uit de vergelijking komt dan de Veluweflankroute. De gemeenteraad van
Apeldoorn neemt in januari 2022 een besluit over dit project.
 
Besluitvorming gemeenteraden
Het collegebesluit van gemeente Apeldoorn heeft het college van gemeente Epe verrast, omdat deze
niet overeenkomt met het voorstel vanuit de Stuurgroep van de Vlotte & veilige fietsroute F50. De
toekomst van de F50 ligt nu in handen van de gemeenteraad Apeldoorn.
 
Regionaal belang
Gemeente Epe hoopt in elk geval dat het belang van de regio, de inwoners en de ondernemers de
juiste prioriteit krijgt. Vanuit dat oogpunt hebben wij de raad van gemeente Apeldoorn een brief
gestuurd over de belangen van de F50 voor de gehele regio. Deze brief ontvangt u hierbij ter
informatie.
 
Met vriendelijke groet,
 
College gemeente Epe
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